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Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 16. mars 2010 kl. 16.30     
Sekretariat: 23 47 53 38  
 
 
Møteleder:     Andreas Øverlie Svela  
   
Tilstede: Magnus Torfoss Skåre 

Silje Rubin 
Jakob Schram 
Elise Aida Cappelen Schultz  
Olav Bye politisk vara representant 

 

   
Forfall: Ea Augusta Lykke Syse 

Jon Bendik Eeg-Henriksen 
Emilie Pascale Bloin 

 

   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Karin Swanstrøm  
 
Åpen halvtime 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Eventuelt 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 4 /10    UR-protokoll februar 2010...................................................................................... 1 
 
 
 
 
 
 
 
 





 

 1 

Sak 4 /10    UR-protokoll februar 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Votering:  
Enstemmig 
 
Vedtak:  
Godkjent 
 
 
Ungdomsrådets egne saker 

• Bydelens nye utekontakter Mimount Østmo Elatyaoui og Mikael Praagman Moe 
presenterte seg for ungdomsrådet. 

• Magnus refererte fra Sentralt ungdomsråd ( SUR). Ea fra vår bydel har trukket seg fra 
nestledervervet i SUR. 

• Lokalavisen hadde en avtale om et intervju med ungdomsrådet men kom ikke til 
avtalen. 

• Ungdomsrådets tildeling av midler til lokale tiltak har fått en søknad. Kattateateret 
søkte om kr. 20.000 til lysanlegg. Ungdomsrådet innvilget kr. 5.000. Siden det har 
kommet så få søknader blir søknadfristen utvidet til frem mot sommeren. 

• UKM. Det lokale arrangementet av ungdommens kulturmønstring (UKM) gikk av 
stabelen på Revolver i Møllergata 2.mars. Ungdomsrådet var enige om at stemningen 
var god på selve arrangementet. Deltakende musikere var fornøyd med akustikken i 
lokalet. Tilbakemelding fra ungdom generelt i bydelen var at det var vanskelig å finne 
frem til lokalet og at informasjonen var for dårlig i forkant. Dette må ungdomsrådet ta 
noe selvkritikk for.  
Med hensyn til neste års arrangement er et viktig starte motiveringsarbeidet tidlig på 
høsten med å kontakte musikklærerne på skolene, bedre informasjonen og tenke 
avholding av arrangementet på en fredag eller lørdag kveld. Ungdomsrådet ønsker å ta 
del i forberedelsene på en mer konstruktiv måte. UKM sentralt må få tilbakemelding 
om at påmeldingen på nettet var i år for komplisert.    

• Sunniva Johnson fra Frivillighetssentralen informerte om ”Skattekammeret” – gratis 
utleie av sportsutstyr til barn og unge i bydelen. Prosjektet har fått kr. 80.000 i gave 
fra brudeparet som giftet seg i februar. Ea, Jakob og Elise fra ungdomsrådet deltar på 
et møte i prosjektet 8.april for å forberede et stort informasjonsmøte 15.april på 
Frivillighetssentralen.    
 

 


